

下期《聯合動態》

Next Issue of *United News*

下期《聯合動態》將於 2019 年 12 月 16 日出版。歡迎教職員報告研究、著作、出席會議及其他人事動態。稿件請於 2019 年 11 月 29 日或以前送達書院曾肇添樓 201 室或傳真至 2603 5412 或電郵至：unitedcollege@cuhk.edu.hk。來稿請以中文及英文撰寫。《聯合動態》網上版：http://www.cuhk.edu.hk/uc/UC_NEWS。大學同仁如不欲收取聯合動態印刷本，請掃描二維碼登記。查詢請致電 3943 7771 與本院陳凱燕女士聯絡。



The next issue of *United News* will be published on 16 December 2019. *United News* online version is available at http://www.cuhk.edu.hk/uc/UC_NEWS. Staff members are welcome to report their research, publications, conferences attended as well as other information. Contributions in both Chinese and English should be sent to Room 201, Tsang Shiu Tim Building, United College or by fax to 2603 5412 or via email to unitedcollege@cuhk.edu.hk on or before 22 November 2019. Colleagues who do not want to receive hard copy newsletters, please scan the QR code to register. For enquiries, please contact Ms Cassie H I Chan at 3943 7771.

書院生活預覽

College Event Calendar 15/11/2019 – 15/12/2019

項目 Item	日期及時間 Date & Time	地點 Venue	聯絡人 Contact Person
教職員太極班 (高班) College Staff Tai Chi Course (Advanced)	15/10/2019-17/3/2020 (逢星期二 Every Tue) 5:40 – 7:20 pm	曾肇添樓 4/F 蔡冠深通識 資源中心 4/F, Choi Koon Shum General Education Resource Centre, Tsang Shiu Tim Building	陳凱倫女士 Ms Helen H L Chan 3943 1947
聯合書院校友講座第二十八講 講者：香港中文大學副校長陳偉儀教授 (74/化學) 講題：海歸·吐露港的餘暉 28 th Alumni Talk of United College Speaker: Professor Wai-Yee Chan (74/CHM) Pro-Vice-Chancellor/ Vice-President, CUHK Topic: <i>A Long Journey to Come Home</i>	18/11/2019 6:30 – 9:30 pm	書院文怡閣 College Staff Common Room	陸敏兒女士 Ms Amy M Y Luk 3943 8654 / 3943 1288
書院國際演講會 College Toastmaster Club Regular Meeting	21/11/2019 6:45pm	曾肇添樓 312 室 Room 312, Tsang Shiu Tim Building	陸敏兒女士 Ms Amy M Y Luk 3943 8654 / 3943 7570
書院聚會 講題：地球村 Gear Up 講者：項明生先生 College Assembly Topic: <i>Gear up Global Village</i> Speaker: Mr James M S Hong	22/11/2019 11:30am – 1:00pm	邵逸夫堂 Sir Run Run Shaw Hall	陳鄧翠怡女士 Mrs Eastre Chan 3943 8657 / 3943 1750
第七屆世界華文旅遊文學國際學術研討會 7 th International Conference on Travel Writings in Chinese 開幕禮及大會發言 Opening Ceremony and Presentation Session by keynote speakers 分組討論 Concurrent Sessions for discussion	25/11/2019 9:30am – 12:30pm 2:30pm – 5:30pm	大學行政樓祖堯堂 Cho Yiu Conference Hall, University Admin Building 聯合書院 United College	葉俊威先生 Mr Derek C W Yip 3943 7455 / 3943 1844
本科入學資訊日 Orientation Day for Undergraduate Admission 2019	30/11/2019 8:30am – 6:00 pm	中大校園 CUHK Campus	周鍾寶華女士 Mrs Jackie Chow 3943 8655 / 3943 7562

欲知書院最新消息，請瀏覽書院網頁 For the latest news, please visit the College's website :
<http://www.uc.cuhk.edu.hk>